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L'alcalde de Ripoll, Jordi Munell (CiU), fa pocs dies, va par ticipar en la reuni� de conclusions t�cniques per a

l'elaboraci� d'una nova llei de les comarques de muntanya. La reuni� va ser presidida per Santi Vila (conseller de

Territori i Sostenibilitat). Va tenir lloc a Puigcerd� i hi van par ticipar alcaldes, presidents de consells comarcals i

membres de la Diputaci�.

Durant el torn d'intervencions, Jordi Munell va fer esment que durant la vig�ncia de la Llei actual (data del 1980),

s'ha guanyat en permeabilitat i comunicacions sobretot per carretera i cap a la capital catalana. En canvi, va

oposar que s'ha avan�at poc en comunicacions transversals, ja que actualment Ripoll t� la mateixa

distancia-temps amb Berga o Puigcerd� que fa trenta anys.

Munell va exposar que les comarques de muntanya tornen a ser les darreres a accedir al m�n digital. En aquest

sentit va enumerar la comunicaci� per f ibra o les tecnologies 4G, la qual cosa, segons el seu criteri, perjudica les

opor tunitats de formaci�, professionals i empresarials. Va afegir que no hi ha discriminaci� positiva per a les

mesures m�nimes de cursos de formaci� ocupacionals o escolars en base a la r�tio de poblaci� m�s baixa del

territori. Va recordar que el m�dul de concer t escolar �s el mateix a tot Catalunyasense tenir en compte el

sobrecost energ�tic que afronten els centres d'aquestes comarques, la qual cosa no afavoreix la igualtat

d'opor tunitats entre ciutadans d'arreu de Catalunya.

La nova Llei de les comarques de muntanya ha estat treballada en els aspectes t�cnics durant diverses jornades

al llarg de l'any i ara entra en un per�ode deref lexi� per par t dels pol�tics que representen aquest territori abans

d'avan�ar en la seva redacci� def initiva.

La previsi� �s que les conclusions es facin arribar als grups pol�tics locals i comarcals perqu� hi puguin fer les

apor tacions que vulguin.
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